
Zápis ze zasedání OSADNÍHO VÝBORU PETROVICE
31.1.2024 od 19:00 v budově OV Petrovice

Účast: Ladislav Peterka, Ing. Monika Majerová, JUDr. jaroslav Krejčí, Be. Jaria
Jančurová, Zdenek Folejtar, Václav Kameník

1. Předseda uvítal přítomné zástupce OV, seznámil je s programem. Poděkoval všem,
kdo se podňeli na akci - veřejné bruslení.

2. Předseda informoval členy OV o nadcházejÍcÍ akci - Masopust 11.2.2024.
S tím i spojenou nutnost využití sálu v budově OV. S čÍmž OV jednomyslně souhlasí.

3. Předseda seznámil členy s hlavními investicemi na tento rok:

- výstavby stezky spojujÍcÍ spodní část obce s vrchní
- Zbudováni kontejnerového bio stání (na návsi)
- Drobné opravy budovy OV.
- Zakoupení nového barevného osvětlení na vánoční strom.

4. Dále předseda vyzval přítomné členy o návrhy na nákup OHM. Informoval o
domluvené schůzce s pani Pat'hovou (kronikářka) ohledně jejího možného nástupce.
A o předdomluvené schůzce se zástupci města, kde budou konkretizovány požadavky na
město Humpolec. A naopak slíbené investice městem.

5.
-Členka OV Petrovice Ing. Monika Majerová navrhuje instalaci dálkového ovládání zvoněni
v kapličce. OV s touto instalací jednomyslně souhlasí.

-Člen OV Petrovice Zdenek Folejtar navrhuje zbudování nového ukotveni májky.
OV po domluvě zařídí svépomocí.

-Členové OV Ladislav Peterka a JUDr. Jaroslav Krejči navrhují možnost gratulace k
životnímu jubileu zástupcem města (starosta, místostarosta) nejstaršímu obyvateli obce.
Předseda tuto možnost navrhne i ostatním osadám.

6. OV schvaluje podporu akce - Dětský karneval částkou 3000 KČ SCHVÁLENO .

Zapsal : Ladislav Peterka

Ověřil : Ing. Monika Majerová


